

Exhibitors' Product Highlights

展商產品亮點

Wine and Spirits Zone

葡萄酒及烈酒專區





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆



Bunnamagoo Estate Wines

3C17

<http://www.bunnamagoowines.com.au>

2014 Bunnamagoo Estate Cabernet Sauvignon

The winemaker fermented the fruit on skins for 10 days to produce this medium-full bodied wine that exhibits traditional long-lived Mudgee structure with lifted cassis and blackberry notes. The palate marries rich blackberry fruit with maturation in old and new French oak hogsheads and puncheons.



2014 博纳酒庄赤霞珠

酿酒师将葡萄汁与葡萄皮一同发酵 10 天，以酿造出中重度酒体的传统满吉地区适合陈年的酒体结构，一款散发着黑醋栗与黑莓的葡萄酒。口感上充满着丰富的黑色莓果风味，陈酿于新与旧法国橡木桶大桶之中。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亞洲國際博覽館



Designer Wines

3C17

www.designerwines.com.au

Designer Wines is an ambassador for wine, spirits and beer brands, accommodating some of the finest products from the new world. The portfolio features regions including the Barossa Valley, McLaren Vale, Riverland, Victoria, Western Cape and more.

Designer Wines 是葡萄酒、烈酒和啤酒品牌的親善大使，包羅來自新世界的頂級產品。精釀酒品來自 Barossa Valley、McLaren Vale、Riverland、Victoria、Western Cape 等地區。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亞洲國際博覽館



Dynasty Fine Wines Group Limited

Dynasty Fine Wines Group Ltd

王朝酒業集團有限公司

3C27

www.dynasty-wines.com

Dynasty is a leading premier winemaker with a dominant presence in the PRC wine market. Dynasty has a diversified product portfolio, catering to various price segments and consumer tastes and preferences. We now make and sell over 100 types of wine products in five main categories, namely red wines, white wines, sparkling wines, ice wine, and brandy.

王朝是優質葡萄酒生產商，在中國葡萄酒市場具有舉足輕重的地位。王朝擁有多元化的產品，以迎合不同的消費檔次及消費者的口味與喜好。本公司目前製造及銷售超過 100 種葡萄酒產品，產品可分為紅葡萄酒、白葡萄酒、起泡葡萄酒、冰酒、以及白蘭地五大類別。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 · 亚洲国际博览馆

gilbert

Gilbert Family Wines

3C17

gilbertfamilywines.com.au

2014 Riesling, Single Vineyard

We sourced the grapes from Eden Valley in South Australia. Elegant, aromatic with citrus and apple blossom notes. Vibrant citrus zest, with underlying apple flavours and minerality, balanced by a long tight dry, crisp acid finish.

2014 单一葡萄园雷司令

我们使用来自于南澳省伊甸谷的优质单一葡萄园雷司令酿造这款葡萄酒。优雅、芳香并且带有柑橘与苹果花的香气。味觉上拥有充满活力的柑橘气息，伴随着苹果以及矿物风味。绵长的尾韵以及爽脆的酸度与其风味互相平衡呼应。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亞洲國際博覽館

Since 1996
**KING
REGAL**

King Regal Int'l Ltd
帝利寶國際有限公司
6A13
www.kingregal.net

King Regal International Limited was founded in 1996. We import and distribute eco American wines. Our mission is to provide good quality wines, competitive prices, consistent product supply in Asia Pacific regions.

帝利寶國際有限公司成立於 1996 年，專門進口和分銷環保美國葡萄酒。我們的使命是在亞太地區提供優質而且價格實惠的葡萄酒。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆

KOONOWLA
WINES

Koonowla Wines

3C17

koonowla.com

Koonowla The AJM RESERVE 2014 Shiraz: This Reserve wine is a selection of the best rows of fruit from the 1654 clone in Block 3 west of the Koonowla Homestead. Rich forest fruit, mocha, spice, and classy French oak dominate the nose. The palate is soft, juicy and elegant with fine grain tannins and balanced lengthy acidity.

2014 库诺拉 AJM 珍藏西拉子: 这款珍藏级葡萄酒是由酒庄最好的葡萄树产出的葡萄所酿造，葡萄树是来自于 1654 年的克隆，种植于库诺拉酒庄西侧第三号地块葡萄园。拥有丰富的森林水果气息，还有摩卡、香料以及优雅的法国橡木桶味主导着香气。口感上偏柔，多汁且优雅，单宁结构细致，酸度平。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆



Pirramimma Wines

3C17

<http://pirramimma.com.au/>

2015 Ironstone McLaren Vale Petit Verdot

We hand selected fruit from four different vineyards, soil types, locations and clones. This powerful intense wine displays a bouquet of blackberry, violets, Spanish olive, Dutch liquorice, and spicy cedary oak, with hints of lavender and musk. The palate delivers blueberry, star of anise, Kalamata olive, black cherry and bramble, all enveloped by firm-controlled tannins and savoury oak.

2015 铁石麦克拉伦谷小维多

酿制这款酒的葡萄来自于四个不同土质、位置的葡萄园，以及不同克隆的小维多葡萄。这款滋味强劲的酒呈现出黑莓、紫罗兰花束、西班牙橄榄、荷兰甘草还有雪松香辛气息，伴随淡淡薰衣草和麝香。口感上带有蓝莓、八角、黑橄榄、黑樱桃以及黑莓风味，包裹在结构扎实的丹宁以及橡木桶味之中。



11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 · 亚洲国际博览馆

WATTLE
· PARK ·

Wattle Park Wines (Cellar Link)

3C17

cellarlink.com.au



2015 Wattle Park Cabernet Merlot Petit Verdot

This exquisite wine shows a bouquet of lifted cassis, violets, and blueberry, with hints of black cherry, bramble, and subtle spicy oak. With the palate delivering blackberry, morello cherry, and savoury red plum, complemented by notes of red capsicum and toasted French oak. The wine is beautifully balanced with silky tannins and tremendous length of flavour.

2015 皮拉米玛瓦托园赤霞珠、梅洛、小维多

这款优美的葡萄酒表现出紫罗兰花束的芬芳，以及黑醋栗和蓝莓的气息，再加上些许的黑樱桃、黑莓还有些许的橡木香。口感上可以感受到黑莓、酸樱桃以及甜美的红李子，并带有淡淡甜红椒还有烘烤过的法国橡木味。丝滑的丹宁以及极长的尾韵完美的与风味达成平衡。

